
 

ACTA REUNIÓ TAULA HABITATGE, MOBILITAT I TRANSPORT URBÀ 

 

Dia: 20/01/2025 

Lloc Llar Santa Teresina. c/ Pica d’Estats, 4. 

Hora d’inici: 10:00 h 

Hora prevista de finalització: 10:55 

 
Ordre del dia 

 
1. Propostes per millorar l’atenció i el servei del transport urbà municipal 

2. Torn de precs i preguntes. 

 
 
Assistents 
 

• Laura Bergés, Representant del Comú LLeida 

• Ismael Fernández 

• Jordi Corpa, representant d’Aspid 

• Sonia XXXXXX, Representant de Sirius 

• Carlos Soldevilla, representant de MOventis 

• Carolina Maldonado, Representant del Comú LLeida 

• Ton Montardit, representant d’Aspid 

 

Actua com a secretaria de la Taula, la Sra. Berta Enjuanes, departament de Mobilitat, 

Ajuntament de Lleida. 

 

Intervé el SR. Carlos Soldevilla, representant de MOventis 

• Parla de les rampes automàtiques i els problemes amb el pes que suporten; 

comenta que les manuals aguanten més pes, però caldria conscienciar a la 

ciutadania que han d’ajudar a col·locar-les cada vegada que s’han de baixar 

(rampes automàtiques, pes màxim aprox 280kg, cadira + persona). 



 

 

 

El Sr. Toni Montardit, Representant d’Aspid 

• Comenta la problemàtica sobre els scooters homologats. 

Carolina Maldonado, Representant del Comú  

Comenta les esmenes realitzades al Reglament: 

• Parla esmena sobre informació per a la ciutadania dins de l’autobus 

✓ Queixa sobre la manca d’accessibilitat de la informació dins el vehicle, per a les 

persones amb discapacitat visual. 

✓ Queixa sobre poca disponibilitat d’espais pel recàrrec de targetes  

Davant aquesta queixa, el Sr. Carlos Soldevila,  indica que estan a put d’arribar les 3 

màquines de recàrrega de targetes de L’ATM que són més accessibles 

 

El sr. Ton Montardit, representant d’Aspid,  

Comenta el document que ens enviarà per email sobre el Reglament, fa petit resum : 

• Art. 1, incorporar les EMD 

• Art. 5. Ficar condicionants per les parades 

• Art. 9 , actualitzar vehicles 

• Art 11 .parades – complir llei accessibilitat – comunicació 

• Art 12 . problemes per validar els tickets si pugen per la rampa, ja que la validadora 

està per la primera porta. 

• Ubicació parades de bus – ocupació vehicles a les parades , incivisme per part de la 

gent. 

• Complir codi accessibilitat en temes de informació als autobusos ; dintre de 

l’autobús, informació deficient. 

• No es pot consultar els viatges queden ,al bus o a internet 

• Proposa que la persona acompanyant d’una persona amb mobilitat reduïda, no 

pagui bitllet. 

• Persones mobilitat reduïda – lligades a discapacitat – caldria mirar de donar les 

mateixes ajudes  que al es que tenen discapacitat 

• Article del reglament, senyalar com ser els busos en temes d’accessibilitat; proposa 

afegir un article sobre això. 



 

• Articles, sobre les parades, queixes sobre els poliklyn; proposen canviar la ubicació 

per no entorpir l’accés per la rampa. 

• Plataformes autobús : queixes sobre les prefabricades de formigó per problemes 

d’accessibilitat. 

 

Cal tenir en compte que a la reunió es va connectar també la Llar de  persones Sordes, no 

varen poder participar ja que no havia intèrpret perquè no varen confirmar l’assistència. 

Acordem que ens faran arribar les seves propostes i les adjuntarem a la de la resta del grup 

de treball. 

 

 

 

 

Finalitza la reunió a les 10:55. 


